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Salarich (Junts) pregunta a la tinenta d'alcaldia de Comerç, Elena Vila, sobre el conveni del
Mercat Torreblanca

El regidor de Junts Albert Salarich ha preguntat, al torn de
precs i preguntes del ple d'aquest dilluns, en quin estat es
troba el conveni amb el Mercat Torreblanca i si hi ha previsió
d'invertir en la reparació de la coberta de l'equipament. La
tinenta d'alcaldia de Promoció Econòmica i Comerç, Elena
Vila, ha explicat que recentment el govern s'ha reunit amb
l'associació que es fa càrrec de l'espai i que el conveni estarà
llest l'any que ve; el manteniment del mercat també hi
quedarà recollit.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/159128.html
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